



JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA
(JBPM)



KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

1. Tawaran ini adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang masih sah pendaftaran dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang yang berkaitan bagi menyertai Sebutharga berikut :-

BIL.	NO. SEBUTHARGA/ TAJUK SEBUTHARGA	KOD BIDANG	TEMPAT, TARIKH DAN MASA TAKLIMAT SEBUTHARGA	TEMPAT, TARIKH DAN MASA TUTUP TAWARAN
1.	JBPM(SH46/2021) KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN SISTEM MEKANIKAL DAN SISTEM ELEKTRIK SECARA NON-COMPREHENSIVE DI IBU PEJABAT JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA, PUTRAJAYA UNTUK TEMPOH SEBELAS (11) BULAN	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred G2 kategori ME Pengkhususan M01, M02, M15, M20 dan E11 (Penyelenggaraan Am Mekanikal dan Kerja Am Elektrik) dan bertaraf Bumiputera	Tempat: Secara Atas Talian (sila isi google form untuk mendapatkan link bagi taklimat tersebut sebelum 01 Jun 2021) Tarikh : 02 Jun 2021 (Rabu) Masa : 10.00 pagi Kehadiran : Wajib	Tempat: Cawangan Pengurusan Kewangan, Aras 1, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia, Lebu Wawasan, Presint 7, 62250 Putrajaya. Tarikh Tutup: 11 Jun 2021 (Jumaat) Masa: 12.00 tengah hari

2. **Sesi taklimat** bagi sebutharga diatas adalah **DIWAJIBKAN**. Taklimat dijalankan secara atas talian dan syarikat yang mempunyai pendaftaran dengan CIDB dalam gred dan kategori berkaitan Kod Bidang yang ditetapkan sahaja yang layak menyertai taklimat. Mohon isi maklumat Google Form di <https://forms.gle/P1nW2CNrdhfNCwh68> utk jemputan taklimat. Maklumat perlu dikemukakan selewat-lewatnya jam 12.00 tengah hari 01 Jun 2021 (Selasa).
3. Dokumen Sebutharga boleh diperolehi pada waktu pejabat mulai **02 Jun 2021 (Rabu)** di Cawangan Pengurusan Kewangan, Aras 1, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia, Lebu Wawasan, Presint 7, 62250 Putrajaya. Sebutharga yang berminat perlu membawa bersama Salinan Pendaftaran dengan CIDB dalam gred dan kategori berkaitan Kod Bidang yang dinyatakan.
4. **Tawaran Kewangan** dan **Tawaran Teknikal** yang lengkap serta dokumen sokongan yang lain hendaklah dimasukkan ke dalam dua (2) sampul surat yang berasingan yang berlakri bagi **Tawaran Teknikal** dan **Tawaran Kewangan** serta dicatatkan **Nombor Cadangan Pembekal (SH46/K21**)** dan **Nombor Sebutharga JBPM(SH46/2021)** pada penjuru atas sebelah kiri kedua-dua sampul surat. Kedua-dua sampul surat tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam satu (1) sampul surat yang **berlakri** dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di **Cawangan Pengurusan Kewangan, Aras 1, Ibu Pejabat Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia, Lebu Wawasan, Presint 7, 62250 Putrajaya**. Tarikh tutup serahan adalah seperti jadual diatas
5. JBPM tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kelewatan atau kehilangan tawaran Sebutharga yang dikemukakan melalui pos. JBPM juga tidak terikat untuk menerima mana-mana tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran Sebutharga. Tawaran Sebutharga yang lewat dikemukakan tidak akan dipertimbangkan.
6. Kenyataan tawaran Sebutharga ini juga dipaparkan di laman web <http://www.bomba.gov.my>, <http://www.kpkt.gov.my> dan <http://myprocurement.treasury.gov.my>

KETUA PENGARAH,
JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT, MALAYSIA,
LEBUH WAWASAN, PRESINT 7,
62250 PUTRAJAYA.